

# 6D5N

# 细品风味潮汕/厦门/ 揭阳/梅州/永定

CHAOSHAN / XIAMEN / JIEYANG / MEIZHOU / YONGDING

Singapore Jieyang

Tour Code: JCQX-2







Shantou Park Old Town Arcade Buildings 汕头小公园老城骑



Chaozhou Ancient Town 潮州古城

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.





精简行程

#### <mark>第一天</mark> 新加坡 イ 揭阳 (约2小时) **高 梅州** (机上用餐(晩)

- ☑ 晚餐后入住酒店
- ☑ 车游梅江夜景

#### 第二天 梅州 (约2小时) 🖨 永定

(早/午/晚)

- ☑ 松口古镇
- ☑ 千佛塔
- ☑ 参观最美原生态土楼群 初溪土楼群 \*集庆楼 \*善庆楼 \*绳庆楼
- ☑ 入住温泉酒店(含温泉门票,需自备泳衣泳帽)

#### 第三天 永定 (约3小时) 🗐 厦门

(早/午/晚)

- ☑ 搭乘体验厦门必打卡 –《千与千寻》同款海上列车
- ☑ 集美学村

#### 第四天厦门

(早/-/晚)

- ☑ 环岛路黄金海岸
- ☑ 演武大桥海上观景台
- ☑ 远眺世贸双子塔
- ☑ 打卡网红景点 沙坡尾+中山路步行街・自由品尝厦门小吃
- ☑ 海上花园 鼓浪屿

#### 第五天

#### 厦门(约3小时) 🗐 潮州

(早/午/-

- ☑ 潮州古城 (含电瓶车)
- \* 韩文公祠 \* 广济门古城楼 \* 牌坊街
- ☑ 漫步滨江长廊
- ☑ 远眺湘子桥
- ☑ 欣赏古城楼光秀\*自由品尝潮汕小吃

#### 第六天

#### 潮州(约1小时) 🖨 汕头 🛪 新加坡

(早/午/机上用餐)

- ☑ 小公园老城骑楼建筑群
- ☑ 车游海滨长廊+人民广场







#### √ 5 早餐 / 4 午餐 / 4 晚餐

#### 风味餐:

潮式十八碟 客家风味 土楼农家风味 北京烤鸭 自助海鲜烤肉火锅 龙虾鲍鱼海鲜宴

汕头港式点心

#### 观光景点:

#### 潮州

◆ **潮州古城** - 以潮州方言、潮剧、潮州音乐、潮州工艺、潮州菜和潮州工夫茶等为代表的自成体系、独具一格的旅游景点。

#### 梅州

松口古镇 - 客家先民由闽迁粤的始居地之一,依山傍水,景色优美,具有丰富的客家人文资源。松口古镇至今还未完全开发,保留了较为原始的风貌。没有过度的商业化,步调缓慢而宁静。各种传统手工艺品,古镇客家美食,传统文化活动,丰富了松口古镇的历史风貌,游客可以体验到最真实的古镇生活。

#### 永定

◆ 初溪土楼群 - 初溪土楼群的建设始于明代,历经数百年才逐步完成。其中的集庆楼是初溪土楼中最古老的土楼,建于1419年,是全国重点文物保护单位。初溪土楼群的建筑风格独特,体现了浓郁的客家文化色彩和建筑智慧,具有很高的美学和历史价值。

#### 厦门

- ◆ **鼓浪屿** 碧海环抱中的鼓浪屿,岛上海礁嶙峋,岸线迤逦, 山峦叠翠,峰岩 跌宕。而万国建筑博览,是鼓浪屿的中西文化交流的精萃景观。先说中国传统 建筑,如宗教建筑、园林建筑、居民建筑等,在鼓浪屿都可以找到其影子,尤 以园林建筑的廓、亭、阁、楼、桥,菽庄花园里样样齐全。
- ◆ 集美学村 由著名爱国华侨领袖陈嘉庚先生于1913年创办的教育和文化机构的 总称。学村内包括从幼儿园到大学的各类学校,如集美小学、集美中学、集美 大学等,及其他文化设施。集美学村的建筑风格独特,融合了中西方元素,形成独特视觉效果,被称为"嘉庚建筑"。这里不仅是教育的摇篮,也是旅游观光的胜地,吸引了众多游客前来参观。集美学村的这些特色使其成为一个集教育、文化和旅游于一体的独特区块。
- ◆ 中山路步行街 保留了较完整的展现近代历史风貌的旧城街区,南洋骑楼 建筑、琳琅满目的各色闽台特色小吃,构成其与众不同的风格特色。

#### 汕头

◆ 小公园老城骑楼建筑群 - 建于20世纪初期的建筑,风格多为仿古罗马式、仿 哥特式、巴洛克式。



酒店住宿(5晚)

✓ 潮州愉羽酒店或同级

x1晚

✓ 梅州金叶戴斯温德姆酒店或同级

x1晚 x1晚

✓ 天子温泉酒店或同级

✓ 厦门美丽华大酒店或同级

x2晚

#### 推荐自费项目: 厦门《老院子民俗文化风情园》 + 《闽南传奇》 - 人民币300/人

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行.会或否事先通知。

备注:如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。





SINGAPORE A JIEYANG (2H)

MEIZHOU

(MOD/D)

- ☑ Car Tour to Enjoy Night View of Meijiang
- D2 MEIZHOU (2H) A YONGDING (B/L/D)

  - ✓ Thousand Buddha Pagoda Temple
  - ☑ Chuxi Tulou Cluster (Include Buggy Ride)
    - Jiqing Lou
    - Shanqing Lou
    - Shengqing Lou
  - ☑ Check in Hot Spring Hotel (Self Prepare Swimsuit)

#### D3 YONGDING (3H) 🗐 XIAMEN

(B/L/D)

✓ Experience the Xiamen Sea Train✓ Jimei School Village

#### D4 XIAMEN

(B/-/D)

- ☑ Island Ring Golden Coast
- ☑ Yanwu Bridge Observation Deck
- ☑ Xiamen Twin Towers (Distant View)
- ✓ Internet Popular Attraction Shapowei →
  - + Zhongshanlu Pedestrian Street
  - Enjoy Local Street Food of Xiamen
- ☑ Garden on the Sea Gulangyu Island

#### XIAMEN (3H) 🛱 CHAOZHOU

(B/L/-)

- ☑ Chaozhou Ancient Town (Include Buggy Ride)
  - Hanwengong Temple
  - Guangji Gate Tower
  - Paifang Street
- ☑ Walking on Riverside Promenade
- ☑ Guangji Bridge (Distant View)
- ✓ Enjoy Ancient Town Light Show\*Enjoy Local Street Food of Chaoshan

## CHAOZHOU (1H) A SHANTOU SINGAPORE

(B/L/MOB)

- ✓ Car Tour along Seaside Corridor + People's Square





√ 5 Breakfast / 4 Lunch / 4 Dinner Special Cuisine:

Chaozhou Cuisine
Tulou Farm Cuisine
Seafood Buffet Barbeque & Steamboat
Lobster Abalone Seafood Feast
Shantou Hongkong Dimsum

#### **TOURIST ATTRACTIONS:**

#### CHAOZHOU

Chaozhou Ancient Town - This area is a unique tourist destination characterized by Chaozhou dialect, Chaozhou opera, Chaozhou music, Chaozhou crafts, Chaozhou cuisine, and Chaozhou Gongfu tea. It offers a comprehensive and distinctive cultural experience.

#### MEIZHOU

◆ Songkou Ancient Town - One of the initial settlements for Hakka ancestors migrating from Fujian to Guangdong. The town is nestled by mountains and rivers, offering beautiful scenery and rich Hakka cultural resources. Songkou Ancient Town remains relatively undeveloped, preserving its original charm without excessive commercialization. Visitors can enjoy traditional handicrafts, Hakka cuisine, and cultural activities, experiencing the authentic ancient town lifestyle.

#### YONGDING

◆ Chuxi Tulou Cluster - Construction of Chuxi Tulou Cluster began in the Ming Dynasty and took several centuries to complete. The Jiqing Lou, built in 1419, is the oldest tulou in the cluster and a national key cultural relic. The unique architectural style of the Chuxi Tulou Cluster reflects the rich Hakka culture and architectural wisdom, holding significant aesthetic and historical value.

#### **XIAMEN**

- ◆ **Gulangyu Island** Surrounded by clear seas. The island is renowned for its "Museum of International Architecture," showcasing a blend of Chinese and Western architectural styles. Traditional Chinese buildings, such as religious structures, gardens, and residential buildings, can be found here, with Shuzhuang Garden being a prime example.
- ▶ **Jimei School Village** Founded by the famous patriotic Chinese leader Tan Kah Kee in 1913, this educational and cultural institution includes schools from kindergarten to university, such as Jimei Primary School, Jimei Middle School, and Jimei University. The architectural style of Jimei School Village, known as "Jiageng Architecture," combines Chinese and Western elements, creating a unique visual effect. It is not only an educational hub but also a popular tourist destination.
- ◆ Zhongshan Road Pedestrian Street This area retains a well-preserved old city district showcasing modern historical features, and fill with a variety of Fujian and Taiwan specialty snacks, creating a distinctive style.

#### **SHANTOU**

◆ Shantou Park Old Town Arcade Building - Built in the early 20th century, these buildings feature styles such as imitation ancient Roman, Gothic, and Baroque.



#### HOTEL OR SIMILAR (5 NIGHTS)

- √ Chaozhou Yuyu Hotel or Similar Class
- x 1 Night
- ✓ Days Hotel by Wydham Meizhou or Similar Class
- x 1 Night x 1 Night
- ✓ Tianzi Hotspring Hotel or Similar class
   ✓ Xiamen Grand Miramar Hotel or Similar Class

x 2 Nights

#### OPTIONAL TOUR: XIAMEN OLD COURTYARD FOLK CULTURE PARK + FUJIAN LEGENDARY SHOW - RMB 300/PAX

## **General Information**

# ·潮汕 CHAOSHAN ·



货币	Chinese Yuan - CNY	信用卡	* 致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度	
Currency	Renminbi - RMB 中国元 - CNY 人民币 - RMB	Credit Card	* Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used	
货币兑换率 Exchange Rate	10 CNY = MYR 6.50	拨号代码 Dial Code	China : +86	
\$ € \ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \	10 元 = 马币 6.50  *Subject to currency of the day* *以当天厂率为准*		中国 : +86	
电压 Voltage	Voltage - 220 V 电压 - <b>220</b> 伏特	插座 Power Socket	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique fla blade pin "V-shape"	
时差 Time Different	China - No time different with Malaysia 中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差	T字托运 No time different with Malaysia Luggage Allowance Han 7 kg.		
气候 Weather	□ Spring 春季 □ Summer 3月 – 5月 6月 – 8月 Mar to May Jun to Aug 25°C ~ 10°C 30°C ~ 24	9. 9. Se	utumn 秋季    Winter 冬季 月 – 11月    12月 – 2月 ep to Nov    Dec to Feb 4℃ ~ 9℃   7℃ ~ -3℃	
飞机型号 Aircraft Type	A320		"Subject to weather of the day" "以当天天气报告为准	
Departure Da 出发日期:	ate:	Flight: 航班行程:		
Tour Fare: 团费:		Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:		
Tipping: 小费:		Agent Collection Fee: 旅行社代收费:		
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险: TOTAL: 总数:		
	GD Partner:			



GD Partner:			